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 الإفصاح عن معلومات جوهرية 

Disclosure of Material Information 

 

 بورصة البحرين السادة /  

 

 عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:  .م.بليدرتي البحرين شسوتعلن شركة 

 

Solidarity Bahrain B.S.C. would like to announce the following material information: 

 

 التاريخ 
2025أغسطس   13   

13 August 2025 
Date 

إسم 

 الشركة

 )"ركةالش )"  شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب

Solidarity Bahrain B.S.C. (the “Company”) 

Company 

Name 

رمز 

 التداول
SOLID 

Trading 

Code 

 الموضوع
مقفلة   للتأمين ش.م.ب.من أسهم شركة البحرين الوطنية  %100على   الاستحواذ  

Acquisition of 100% shares in Bahrain National Insurance Co. B.S.C.(c) 

(“BNI”) 

Subject 

المعلومات 

 الجوهرية

رأس المال التنظيمي من الفئة  في  بشأن الزيادة الناجحة    2025يوليو    23بتاريخ    اتالمنشورإلى  إلحاقاً  

من خلال إصدار أسهم ممتازة دائمة وغير تراكمية وغير قابلة للتصويت بقيمة إجمالية    الأولى للشركة

و التي تشكل رأس مال من   دائم    فرعي  ، واستكمال إصدار أدوات دينمليون دينار بحريني  12تبلغ  

إجمالية    الثانيةالفئة   بحريني  43  بقيمة  دينار  بين   مليون  المبرم  للاتفاق  وفقاً  الاجراء  هذا  تنفيذ  تم   ،

شركة البحرين ملكية   لمجموعة سوليدرتي القابضة ش.م.ب )م( و سوليدرتي البحرين ش.م.ب لتحوي 

 . أس المال بنجاحالوطنية للتأمين ش.م.ب. مقفلة إلى سوليدرتي البحرين ش.م.ب بعد استكمال زيادة ر

 

يسر شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. أن تعلن عن حصولها على موافقة مصرف البحرين المركزي  

من أسهم شركة البحرين الوطنية للتأمين ش.م.ب. )م( من    %100الاستحواذ على نسبة  لإتمام عملية  

شركة سوليدرتي القابضة ش.م.ب. )م(. وتخضع هذه الموافقة لامتثال الشركة لكافة متطلبات مصرف  

المالية رقم ) المركزي والمؤسسات  البحرين  وقانون مصرف  المركزي،  لسنة  64البحرين   )2006 ،

من دليل مصرف البحرين المركزي، وقانون    6و  3لمتطلبات المنصوص عليها في مجلدات  والقواعد وا

 وتعديلاته. 2001( لسنة  21الشركات التجارية رقم )

 

 

Further to the announcements published on 23 July 2025 regarding the 

successful increase of the Company’s Tier 1 regulatory capital via the issuance 

of Non-Voting, Non-Cumulative, Perpetual Preference Shares with a total 

value of BHD 12 million and the completion of the issuance of perpetual 

subordinated debt instruments constituting Upper Tier 2 Capital with a total 

value of BHD 43 million, this arrangement has been executed in accordance 

Material 

Information 
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with the agreement between Solidarity Group Holding B.S.C. (c) and Solidarity 

Bahrain B.S.C. to transfer BNI’s ownership to Solidarity Bahrain B.S.C. 

following the successful capital increase. 

 

Solidarity Bahrain B.S.C. is pleased to announce that it has received approval 

from the Central Bank of Bahrain to proceed with the acquisition of 100% of 

the shares in Bahrain National Insurance Company B.S.C. (c) (“BNI”) from 

Solidarity Group Holding B.S.C. (c). This approval is subject to the Company’s 

compliance with all requirements of the Central Bank of Bahrain, the Financial 

Institutions Law No. (64) of 2006, the rules and requirements set forth in the 

CBB Rulebook (Volumes 3 and 6), and the Commercial Companies Law No. 

(21) of 2001 (as amended). 

 

الأثر على  

المركز 

 المالي

الصفقة بشكل إيجابي على النتائج المالية لشركة سوليدرتي ويزيد من من المتوقع أن ينعكس أثر هذه 

 عوائد الشركة. 

The Transaction is expected to reflect positively on Solidarity’s financials and 

increase the returns for the company. 

Impact on 

Financial 

Position 

إفصاحات 

سابقة 

ذات صلة 

)إن 

 وُجدت( 

 2024سبتمبر  10

 2025يناير  9

 2025 مارس 5

 2025مارس  18

 2025ابريل  3

 2025ابريل  8

 2025ابريل  16

 2025يوليو  23

September 2024 th10 

January 2025 th9 

5 March 2025 

March 2025 th18 

April 2025 rd3 

April 2025 th8 

April 2025 th16 

23 July 2025 

Previous 

relevant 

disclosures 

(if any) 
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Ebrahim Alawadhi Nameالإسم 

المسمى الوظيفي
Acting Manager - Compliance and MLRO & Board 

Secretary 
Title
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